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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 64 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Datum:  2020-01-23, kl 19.00 

 

Lokal:   Skype 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

 Åke Johansson, kassör 

  Kent Forsén, ledamot 

  Magnus Waldau, ledamot 

  Hans Forsman, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

  Berndt Lennholm, adjungerad 

  Hans Örnhagen, adjungerad 

   

Mötet öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

Fastställande av dag- 

ordningen: Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av sekreterare: Till sekreterare för mötet valdes Kent Forsén. 

 

Val av två justerings- 

män:  Till att justera protokollet valdes Hans Bohlin och Hans Forsman.  

Protokoll från före- 

gående möte: Protokoll från mötet den 2019-11-30 lades till handlingarna. 

  

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: Den ekonomiska redovisningen kommer att kompletteras. Kostnaden 

för planeringsmötet i Marstrand saknades.  

 Kassabehållning per den 31 december är 145 472 kronor, bilaga 2. 

  

Pågående ärenden: Hemsidan 

 • Berndt Lennholm meddelade att hemsidan på One.com nu är 

registrerad på SDHF och inloggningsuppgifterna har överlämnats till 

vår webbmaster, Pär. Berndt meddelade vidare att kostnaden för 

hemsidan har betalats av honom som donation till föreningen.     
 

 * Pär förbättrar och uppdaterar hemsidan regelbundet och Thomas 

Jangvik arbetar med 35 bilder (s k streamers) för sidan.  

 

 

 

 

Facebook  
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 • Så snart en ny Facebook-sida är upplagd ska vi på den ”gamla” 

Facebook-sidan meddela att vi inte längre använder den sidan och  

hänvisa till vår nya Facebook-adress. 
   

 • Föreslogs att Magnus Waldau öppnar en ny sida. Administratörer 

ska vara Magnus Waldau, Tomas Jangvik och Aleksi Quispe.    

 

Arkivering av proto- 

koll mm: Frågan om uppläggning av arkiv bordlades. 

 

SMTM –rapporte- 

ring: • Birgitta Forsén har kontaktat SMTM (Björn Hedin) och meddelat att 

vi inom kort inkommer med beskrivning av våra elbehov, t ex att vi 

behöver ljus i hörnet av trappan. 

 

 * Bert Westenberg, Magnus Waldau och Tomas Jangvik (Primus-

gruppen) har upprättat kontakt med Per-Erik Ekerbäck angående vårt 

behov av it-uppkoppling, anslutning till fiberkabel samt att vi bör 

finnas med på lämpliga länkar på SMTM:s hemsida för att ingå som 

en naturlig del av SMTM. Vi önskar således få bli anslutna till det 

befintliga systemet (PRIMUS). SDHF ska även undersöka 

möjligheten att ha en backup på SMTM som säkerhet.   

 

Gallring- och städdag- 

ar:    * Den 27 - 28 februari ombesörjer Tomas Jangvik och Bert 

Westenberg gallring i Dyktankhuset.  
 

 * Den 29 februari - 1 mars hålls städdagar i Dyktankhuset  Åke 

Johansson är projektansvarig.  
  

* Bert Westenberg, vän av ordning, har skapat ordning och reda  -  

genom att i en kista placera ett antal föremål som kan avyttras på 

auktion eller bytas bort.   

 

Säkerhetsutbildning: • Tomas Jangvik planerar en genomgång av säkerhetsföreskrifter 

i Dyktankhuset  med styrelsen och guiderna. Rutiner för detta  

kommer att presenteras i samband med Skärgårdsmässan.  

 

Glöggträffen: Det intressanta föredraget där Douglas Samuelsson delade med sig av 

sin långa erfarenhet inom professionell dykning, avnjöts av 24 

åhörare, varav 13 även deltog i det följande trevliga samkvämet.  

 

Öppethållande, guideut- 

bildning, QR-skylt: • Kent Forsén har lovat att plasta in QR-koden som är kopplad till vår 

kalender.   

 • Tomas Jangvik arbetar med guideutbildning och uppdaterar 

guidepärmen. Planerar teori en kväll i maj och praktik en lämplig 

lördag. 

 * Under 2019 besöktes Dyktankhuset av 1515 personer, varav 176 

barn.   
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ROV-projekten: • Löper – Bert Westenberg tar ny kontakt med bröderna Lögdeberg för 

att iordningställa Christine i körbart skick. Tomas Jangvik tar sig an 

accederingen av dyrgripen.  
 

 • Magnus Waldau har kontakt med personer på FMV och återkommer 

med uppdatering. 

 

Dykskötarkurs: Tomas Jangvik sammanställer en kursplan och en kurs planeras vara 

genomförd i god tid före Skärgårdsmässan. 

 

Carlssondräkten: Hans Bohlin ser till att erforderligt material (den gamla dräkten plus 

den nya väven) transporteras till Göteborg för att lämnas till Ingrid 

Jungermann i samband med Dykmässan. 

 

T-shirten, info-blad om 

 sevärda ting i Dyktank- 

huset: • Tomas Jangvik arbetar med projektet att ta fram nya T-shirts.  

    *Bert Westenberg och Tomas Jangvik har varit i kontakt med 

tryckeriet och vi har fått en godtagbar offert.  
 

 • Bert Westenberg trycker upp foldern som kort beskriver 

Dyktankhuset och samtidigt innehåller korta beskrivningar av 13 

särskilt sevärda föremål. Foldern är avsedd att lämnas till besökare i 

Dyktankhuset.  

 

Dykmässan: Tomas Jangvik har kontakt med Tommy Jarnbrink och jobbar vidare 

med projektet.  

 

Årsmötet: *Beslutades att medlemsavgiften för 2021 skall vara oförändrad 300:-.  
 

 • Hans Örnhagen har föreslagit att Bert Westenberg väljs in som 

hedersledamot i SDHF pga sina mångåriga beundransvärda insatser 

för föreningen. Beslutades med acklamation att så ska ske.  
 

 *Nästa styrelsemöte fokuseras på handlingar till årsmötet.   

 Ansvariga för olika projekt inkommer omgående med sina äskanden.  

 

Signallinan: Staffan von Arbin och Anders Gutehall fortsätter sitt förtjänstfulla 

arbete med tidningen. 

 

Övriga frågor:       • Dansk Dykkehistorisk Selskab har tillfrågat övriga nordiska länder 

om hur man ställer sig till att det årligen återkommande Nordiska 

Dykerihistoriska eventet arrangeras vartannat år. SDHF 

 är positivt till detta och beslutade att tillstyrka förslaget.  
  

 • Tomas Jangvik har varit i kontakt med Bert Westenberg, som 

meddelat att Ingrid Jungermanns son kan låta oss köpa tre datorer för 

6500:-. Avsikten är att en dator ska vara på kontoret, en ska användas 

till olika presentationer, bildvisning, film osv medan en dator skall 

finnas vid entrén.   
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Nästa möte: Nästa styrelsemöte är ett Skype-möte och äger rum tisdagen den 4 

februari, kl 19.00. 

 

Mötet avslutas: Ordförande tackade de närvarande för ett givande och stimulerande 

styrelsemöte.  

 

Vid protokollet: 

 
Kent Forsén 

 

Justeras:                   

           
           Hans Bohlin      Hans Forsman  

 


